
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Žďár nad Sázavou, Komenského 6 

Dne 7. 9. 2021 

 

Přítomni: p. Jana Bláhová, p. Petr Glajc, p. Josef Klement, p. Ilona Machová,   

       p. Pavlína Skalníková, p. Nela Dostálová 

Hosté: ředitelka školy p. Bohumila Počtová 

 

Program: 

1. Volba předsedy a zapisovatele školské rady 

2. Jednací řád školské rady 

3. Zpráva o hospodaření školy za školní rok 2020/2021 

4. Výroční zpráva školy 

5. Různé 

 

1. Předsedou školské rady byl zvolen p. uč. Petr Glajc všemi hlasy, 

zapisovatelkou p. uč. Jana Bláhová všemi hlasy. 

2. Byl stanoven Jednací řád, který bude členům zaslán elektronickou poštou. 

3. Paní ředitelka seznámila přítomné s hospodařením školy za rok 2020/21. 

4. Paní ředitelka seznámila přítomné s Výroční zprávou školy. 

Výroční zpráva školy byla schválena 6 hlasy, nikdo nebyl proti, nikdo se 

nezdržel hlasování. 

5. P. Klement seznámil přítomné se způsobem odměňování ředitelů škol – na 

základě výroční zprávy, hospodaření školy, dotazníku sebehodnocení 

(předem stanovená kritéria). 

P. Klement informoval o předpokládané změně v rozpočtu školy z důvodu 

skokového nárůstu cen tepla ve městě. 

Přítomní si navzájem předali informace, jak žáci zvládají aktuální opatření 

– testování COVID, roušky. 

 

 

Ve Žďáře nad Sázavou 7.9.2021 

Zapsala: J. Bláhová 


